
[Title] Looking for answers: American communist explores China (V) Governing the nation
【标题】《求索：美国共产党员的中国行》第五集|治国理政

China has created more green area than any other nation. It is reaching for the stars as it sends missions to Mars and astronauts to its own space station. It has also committed to reaching net-zero carbon emissions by 2060.
中国新增绿化面积全球第一；天问一号着陆火星、宇航员进驻空间站，中国坚定走在探索太空的征途上；中国还承诺到2060年实现碳中和。

How did China make all these things happen? What’s special about the country’s system and the Communist Party of China that such great feats can be accomplished?
中国是如何做到这一切的？在辉煌成就的背后，中国特色制度和中国共产党起到了哪些独特的作用？

Just as Edgar Snow did many years ago, Ian Goodrum, an American communist, has come to China to see this bold, ambitious experiment with his own eyes. What has he discovered?
跟随埃德加·斯诺的足迹，美国共产党员伊谷然来到中国，目睹了这里正在进行的宏大而独特的实践创新。他有什么新发现？

Check out the final episode of our series Looking for answers: American communist explores China.
欢迎观看《求索：美国共产党员的中国行》系列最后一集。

